
Záznam zo zasadnutia Komisie MZ pre riešenie problematiky neprispôsobivých občanov, 

konaného dňa 06.10. 2014 na Mestskom úrade v Trnave 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnený: Ing. Hambálek, Ing. Dienerová, Mgr. Klenovský 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie a  doplnenie bodov programu   

2. Informatívna správa o činnosti Komisie pre riešenie problematiky neprispôsobivých 

občanov k 20. októbru 2014 

3. Diskusia a návrhy poslancov 

4. Záver 

K bodu 1: Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka MUDr. Angela Štefániková, ktorá 

privítala prítomných a požiadala ich o doplnenie bodov programu, pokiaľ takáto požiadavka je. 

Nikto z prítomných členov komisie nepožiadal o doplnenie bodu do programu, preto sa 

rokovanie riadi programom uvedeným v pozvánke. Skonštatovala, že zasadnutie je 

uznášaniaschopné. 

 

K bodu 2: Informatívna správa o činnosti Komisie pre riešenie problematiky neprispôsobivých 

občanov k 20. októbru 2014 

Na úvod k správe PhDr. Krištofík poukázal na prínos činnosti komisie, poďakoval členom za 

aktívne pôsobenie v komisii. Vzniesol otázku na nárast výšky dlhov za užívanie bytov na 

Coburgovej a činnosť správcu TT – Komfortu.  

Ing. Lukačovič informoval komisiu o tom, že sa podarilo nájsť nového exekútora, ktorý bude 

ochotný dané veci riešiť. Od tohto očakáva zvýšenie výkonu exekúcie v ďalšom období, no 

poukázal na nedostatočnú legislatívu, ktorá umožňuje podať dotknutej osobe návrh na odklad 

exekúcie opakovane, čo značne sťažuje prácu exekútora. O tejto možnosti nájomcovia vedia 

a zneužívajú ju. Jednou z možností pri nesplácaní dlhov je odpojenie od elektrickej energie, 

poprípade plynu. V tomto prípade však nájomcovia sa napoja na iné odberné miesto. Za účelom 

skvalitnenia činnosti správcu sa začali konať bytové schôdze, na ktorých sa obyvatelia 

informujú o neplatičoch, správe domu a pod. Pri protiprávne obsadených bytoch býva častým 

problémom vstup správcu do bytu, nakoľko podľa doteraz platnej právnej úpravy nemal na to 

právo. Zmena zákona č. 182/1993 v znení novelizácie s platnosťou od 1.10.2014 tento problém 

rieši. 

Po diskusii a po prerokovaní materiálu, ktorý mal byť predložený na zasadnutie 

mestského zastupiteľstva dňa 11.11. 2014 komisia odsúhlasila stiahnutie materiálu z 

rokovania MZ. 

Za: 5   

Proti : 0 

Zdržal sa: 0 

 

Správa sa môže predložiť na rokovanie mestského zastupiteľstva v roku 2015. 

 

K bodu 3: 
V diskusii PhDr. Krištofík informoval členov komisie o súčasnom stave na Coburgovej ulici. 

Členom komisie predostrel návrh o využití starého oplotenia na ohradenie záhradok, ktoré by 

sa mohli vytvoriť na základe požiadaviek obyvateľov pri plote bytového domu Coburgova 

60A,B,C. Komisia po diskusii ukladá: 



Úloha 9/2014 - pripraviť materiál  v spolupráci s TT- Komfortom ohľadom výpožičky 

pozemkov pre nájomcov bytového domu Coburgova 60 A,B,C za účelom využívania ako 

záhradky s dobou určitou na 1 rok na rokovanie majetkovej komisie dňa 13.10. 2014.  

T: do 9.10.2014     Z: OPaM a TT-Komfort 

 

Ing. Lukačovič sa obrátil na komisiu so žiadosťou o hľadanie možností financovania odvozu 8 

ks betónových kójí z Coburgovej 60 - 70 do areálu A.S.A na Zavarskej ceste.  

Úloha 10/2014: - preveriť možnosti financovania odvozu 8ks betónových kójí z Coburgovej 60 

- 70 do areálu A.S.A. na Zavarskej ulici. 

T: do 31.10.2014     Z: TT Komfort, s.r.o. , MsÚ Trnava 

 

 

Ing. Pobiecký požiadal komisiu, aby preverila odstúpenie zmluvy resp. majetkovo-právny 

vzťah prenájmu pozemku p. Pierzyckého. 

Úloha 11/2014 – preveriť majetkovo-právny stav prenájmu pozemku p. Pierzyckého. 

T: do 31.10.2014     Z: OPaM 

 

Ing. Lukačovič poukázal v diskusii na príčinu neplatenia na ubytovni na Malženickej ceste a to, 

že v danej lokalite neexistuje napojenie na kanalizáciu a platenie fekálneho vozidla je veľmi 

nákladné. V tejto súvislosti sa obrátil na komisiu s možnosťou o hľadanie finančných 

prostriedkov na vybudovanie čističky odpadových vôd, ktorá by bola v tomto ohľade lacnejšia 

a vhodná na jednoduchú údržbu zo strany domovníka resp. poverenej osoby.  

Ďalej Ing. Pobiecký požiadal, aby sa zistilo, či sa dajú postaviť tzv. kontajnery ako forma 

náhradného bývania a či sa dajú na zakúpenie takýchto kontajnerov získať dotácie.  Jedná sa 

o tzv. kontajnerové bývanie najnižšieho štandardu. 

Úloha 12/2014 – zistiť možnosti a financovanie kontajnerového bývania. 

T: do 30.11.2014     Z: OPPaIP 

 

Úloha 13/2014 – preveriť, akým spôsobom sú napojené na kanalizáciu spoločnosti pri ubytovni 

na Malženickej ceste. 

T: do 30.11.2014     Z: ODaKS 

 

 

 

K bodu 4: Predsedníčka komisie poďakovala členom komisie za aktívnu účasť a vyjadrila 

presvedčenie, že bude komisia pracovať aj ďalšom volebnom období. 

 

 

        MUDr. Angela Štefániková v. r. 

        predsedníčka komisie 

 

 

 

 

Zapísala: 06. 10. 2014 Mgr. Huňavá 


